
 
RANDVERE KOOL 

VANEMATEKOGU KOOSOLEK  

KOOSOLEKU PROTOKOLL  

 

Gustav Heinrich Schüdlöffeli tee 4/1 23.01.2024 

Randvere küla,  Viimsi vald, 74016 

  

Koosoleku algus: 18:05  

Koosoleku lõpp: 19:45 

Koosolekut juhatas: Vanematekogu esinaine Pilary Viin  

Protokollis: Raul Leemet  

Koosolekul osalesid:  

1. Kadri Ottoson – 5a klassi esindaja 

2. Raul Leemet – 6a klassi esindaja  

3. Liisa Kuura – 6b klassi esindaja  

4. Marko Laving – 8a klassi esindaja 

5. Toomas Allikas – 8b klassi esindaja 

6. Gerli Saareleht – 3b klassi esindaja 

7. Kristlin Nagel – 4a klassi esindaja 

8. Kristi Ploom – 3a ja 7c klassi esindaja 

9. Maida Insler – 8a klassi esindaja 

10. Reet Nõmmoja – 8a klassi esindaja 

11. Keili Rentov – 1b ja 4b klassi esindaja 

12. Marit Pilbas – 5a klassi esindaja  

13. Merle Rüütel – 5b ja 7b klassi esindaja 

14. Aivar Ormus – 7b klassi esindaja 

15. Marelle Lausmaa – eriklasside esindaja  

16. Helen Orav-Kotta – 6a klassi esindaja / online osaline 

17. Katre Plaan – 9h klasside esindaja / online osalemine  

18. Keit Parts – 4b klassi esindaja / online osalemine  

19. Kristi Kelder-Eha – online osalemine  

20. Pirjo Salvet – 2a klassi esindaja / online osalemine  

21. Silver Jõekalda – 1c klassi esindaja /  online osalemine  

 

 



 
 

PÄEVAKORD:  

 

1. Vanematekogu tööjuhend 

Päevakorra teemad hoolekogu koosoleku ainetel:  

2. Koolipersonali motivatsiooni pakett 

3. 1.klasside õpperuumid õppeaastal 2024/2025 

4. Ülevaade koolipersonalist 

5. Kooli kommunikatsiooni korraldus 

 

6. Muud küsimused, ettepanekud 

1 VANEMATEKOGU TÖÖJUHEND  

 

Viimsi vald (VV) on koostamas koolideülest vanematekogu (VK) tööjuhendit. Ootame, kuniks 

VV poolne juhend valmib, seniks jätkame samadel alustel nagu ka täna.  

 

2 KOOLIPERSONALI MOTIVATSIOONIPAKETT  

Hoolekogu esinaine Kristliin Nagel tutvustab teema tagamaid.  

Vanematekogu ettepanekud, mis motiveeriks õpetajaid Randvere kooliga liituma 

• Tuleb uurida mis õpetajatele huvi pakub – luua operatiivne low-cost töörühm 

• Senini on suurim takistus logistika, mis hõlmaks 250-300 eurost logistika 

kompensatsiooni erinevate sõitude osas (näiteks Bolt abil) 

• Bussiliiklus on Randvere suunas pigem kehv – kaaluda ka koolibussi rajamist  

o Püünsi on sarnaselt eraldatud – uurida, kuidas seal transporti korraldatakse 

• Toit – õpetajatele tasuta söök koolis  

• Sport – spordikompensatsioon, ujula tasuta kasutamine koolis  

• Täna pakub VV tasuta transporti õpetajatele Viimsi liinidel + vald lisab iga õpetaja 

palgafondi 100 eurot  



 
 

• Hea oleks, kui eksisteeriks koolil personalijuht, kes aitaks mõtteid hüvede osas 

koondada ja tegeleks kõikide personaliküsimustega  

• Hea oleks, kui vallal oleks personaliosakonnas roll, kes tegeleks õpetajate teemadega 

• Arutelu tõstatakse ka hoolekogu koosolekul, kus selgub rohkem infot  

 

3 1.KLASSIDE ÕPPERUUMID ÕPPEAASTAL 2024/2025  

Hoolekogu esinaine Kristliin Nagel tutvustab teema tagamaid.  

Ruumipuudus 

• Kaalutakse hanget moodulitele, et operatiivselt ruumi juurde tuua 

• 3-4 aasta lõikes moodulitega laiendamine ei ole optimaalne lahendus, ruumi jääb ikka 

väheks 

• Alternatiivselt tuleks koolimajale juurdeehitusi teha 

• 3 paralleerklassi ületab kooli võime ruumide kasutuse suhtes 

o Peab kaaluma, et seada piir maksimaalselt 2 paralleerklassi loomiseks  

o Tänasel 3 paralleerklassi puhul ei ole tagatud klasside maksimaalne täitumine, 

ehk saaks selle läbi õigustada piirangu seadmist 

o ARNO ei paku piisavalt statistilisi andmeid, et saaks koolide vahel õpilaste arvu 

kasvu ning jaotust prognoosida ning selle läbi optimeerida  

• Arutelul hoolekogus saab selle kohta rohkem infot 

 

4 ÜLEVAADE KOOLI PERSONALIST  

Hoolekogu esinaine Kristliin Nagel tutvustab teema tagamaid.  

Ülevaade personalist 

• Hoolekogust saab värskeima ülevaate. Teada on, et on puudu (ja peagi puudu): 

o 4. klassi inglise keele õpetaja  

o Muusikaõpetaja 

o Tahaks ka rohkem võõrkeelevalikuid, aga pole õpetajaid (Hispaania keel) 



 
 

• Kuidas Randvere kool saaks olla atraktiivsem tööandja?  

o Valla + direktoriga rääkida antud teemal 

o Kooli rebranding idee – teha koolile mentorite kaasabil „restart“  

o Arengukava koostada  

o Kõik need tegevused tõstavad töötajate seas soovitusindeksit 

▪ Lisaks õpilased, vanemad, õpetajad, kogukonna liikmed 

o Toomas teavitab direktorit rebrandingu ideest 24.01.2024 

 5 KOOLI KOMMUNIKATSIOONI KORRALDUS  

Hoolekogu esinaine Kristliin Nagel tutvustab teema tagamaid.  

Kommunikatsioon 

• Täna pole koolil kommunikatsioonijuhti  

• Kommunikatsioon on kehv 

o Streigi osas puudub jooksev info kooli poolt  

o Kommentaariumid-foorumid Stuudiumis suletakse, kui tõstatub probleeme 

o Vanematekogu pole kodulehel esindatud  

o Puudub selge ülevaade aasta sündmustest kooli kodulehel 

• Aastasündmused 

o 11-16.02 – stiilinädal 

o 23.02 (3-4 tunni ajal) – EV sünnipäeva tähistamine 

o 19 aprill – kooli 11. sünnipäev 

o Juuni: kevadball, ratkamatk 

• Mida teha kommunikatsioonis parendamiseks 

o Kaasata toetavad üksused, sh vanematekogu, et hõlbustada juhtkonna tööd 

o Ümarlaua viisil jagada erinevate osapoolte ootusi ning visioone koostööst 

o Kaasata direkor vanematekogu kohtumisele 

▪ Valla toe kaasamine, mentorid  

▪ ARNO esindus  

▪ Töövarjutamine  

o Kutsume direktori 20 veebruar VK kohtumisele  



 
 

▪ Aitame visiooni ja nägemust koosluua  

▪ Vajalik umbes 1h pikkune koosolek raamistiku kokkuleppimiseks  

▪ Kutses tuua sisse abi mõõde (kuidas VK saab direktorit toetada) 

▪ Ootuste juhtimine, nägemus, koostöö 

o Kontakteerume direktoriga, et tuua välja kommunikatsiooni kitsaskohad 

o Visioon ja nägemus Vanematekogul  

▪ Koondada kokku VK strateegia üle vanemate 

Otsustati: vanematekogu esinaine Pilay Viin edastab direktorile kutse osaleda vanematekogu 

koosolekul 20.02.2024.  

 6 MUUD KÜSIMUSED/ETTEPANEKUD 

2a klassi/ 3a klassi/ 3b klassi esindajad tõstatavad murekohad:  

1. Koolitoit 

• Kvaliteet on väga kõikuv 

o Keskköögis valmis 3500 portsionit korraga, kvaliteeti nii on keeruline hoida 

o Järelevalve nõudeid täidetakse  

o Mure: valku ja süsivesikuid kohati segatakse köögis kokku. Kui laps ei söö ühte, 

siis ei saa ta seda teisest eraldada 

• Tehakse uus hange, aga realiseerub september 2025 

o 1 päev nädalas taimetoit 

o Söögitegemise võimaluse tagamine majas sees 

• Söögivahetunni korraldus 

o Toit võib otsa lõppeda, mida teisel vahetunnil ei tooda juurde (moosi näide) 

o Järelevalve osaliselt puudub sööklas või puudub ühtne korralekutsumise 

poliitika 

▪ Toit saab segatud teise toiduga, mistõttu osad lapsed ei saa seda süüa  

▪ Kaos saalis, käitumisreegleid ei jälgita  

▪ Parimad palad süüakse ära, hiljem sööjatele ei jätku portsionis 

ettenähtud toitu 



 
 

• Võiks olla võimalus pisteliselt toidu ja korralduse kvaliteeti kooli hindama tulla 

(külastus) 

Otsustati: antud teema antakse käsitlemisele hoolekogu koosolekul.  

2. Vaba aeg 

• Kogutud ressursid laada raames jm arenguplaanid keskkonna suhtes  

• Parandatud sai lauatenniselaud + vahendid  

• Õues võiks olla seiklusrada vmt.  

• Soovime teada hoolekogu visiooni, mis võiks kooli kompleksi kuuluda  

Otsustati: laadarahade kasutamise kohta  tehakse järelpärimine hoolekogu koosolekul.  

 

3. Vaheaegade korraldus 

• Selgub hoolekogus 

Otsustati: Haridusministeeriumi (HM) kinnitatud vaheaegade graafiku kasutuselevõtu  

                   kohta tehakse järelpärimine hoolekogu koosolekul.  

4. Tunniplaan 

• Uus tunniplaan (olenevalt streigist) peaks valmima esmaspäeval 29.01.2024 

• Lisaks pikapäevarühm 

o Rühmas pole juurdunud ülesannete lahendamine, pigem mängitakse ja 

sisustatakse aega muul viisil – lapsevanemad tunnevad muret hilisõhtuste 

õppimiste osas  

o To.Do – kommunikeerida õppejuhti olukorrast, et sealt poolt pakutaks 

lahendusi 

Otsustati: pikapäevarühma töökorralduse osas soovitati klassiesindajal pöörduda 

õppejuhi poole, kuid teema võetakse arutlusele ka hoolekogu koosolekul.  

 

 



 
 

5. Koolivorm 

• To.Do – korraldada uuring, et teada saada mis on koolivormi tellijate huviliste hulk  

• Kui on vähe huvilisi, ei ole mõistlik 2. pakkujat vormi tootmistesse kaasata 

• Tänane kitsaskoht on, et vormi tootmine võtab kaua aega, kuna tellimusi ei saa igal 

ajal sisse anda  

• Koolivorm ei ole kohustuslik, mistõttu on huviliste ring väiksem 

Otsustati: ettepanek korraldada küsitlus lapsevanemate seas, et teada saada koolivormi  

                   tellijate huviliste hulk ja tulemustest lähtuvalt planeerida jätkutegevusi.  

6. Bussid 

• Muuga suunal olevas bussis juhtus intsident õpilastega bussijuhi vahel, millest on 

teavitatud valda, transpordiettevõtet ja ka politseid  

• Kommunikeerida, et lapsed julgeks rääkida ka sellest, mis leiab aset bussides, eriti 

juhtudel kus bussis viibiv ainuke täiskasvanu on bussijuht 

• Laste bussis käitumine on problemaatiline, mis viib konfliktideni bussijuhtide vahel 

 

7. Järelevalve koolis 

• HEV poolele tuleb paigaldada kaamerad  

• Jälgima peab koolimajas värske õhu voolu ja temperatuuriga seonduvat  

o Koolis peab olema tagatud värske õhk ning soe tuba 

 

8. Muu info 

• Hoolekogu koosolek toimub 30.01.2024 

• Järgmine vanematekogu koosolek toimub 20.02.2024.  

 

Koosoleku juhataja:       Protokollija:  

 

Pilary Viin        Raul Leemet  

/allkirjastatud digitaalselt      /allkirjastatud digitaalselt  


